
PRECISE  
SOLUTIONS � 
FOR VACUUM  
TECHNOLOGY
真空技术精
密解决方案

www.grw.de

MADE IN 
GERMANY



TURBO MOLECULAR
PUMPS

	 Full analysis capability 
	 全面的分析能力

	 Special materials and ceramic balls for optimum life 
	 特殊材料和陶瓷球实现最佳寿命

	 Special vacuum greases 
	 特殊的真空润滑脂

	 Optimized grease positioning 
	 优化的润滑脂分布

	 Low vibration design 
	 低振动设计

	 Super finished raceways for optimum life 
	 超精滚道实现最佳寿命

	 Special harmonic raceway limits for low vibration 
	 特殊的谐波滚道限制实现低振动

	 Special cage designs for reliability and lubrication life 
	 特殊的保持架设计确保可靠性和润滑寿命

	 Special integrated designs 
	 特殊的集成设计

	 Advanced sealing and shielding options 
	 先进的密封和防尘设计

	 Proven field experience 
	 久经考验的现场经验

	 Dedicated project team to support application through every step 
	 专门的项目团队在应用的每一步提供支持



ABOUT GRW

GRW: Worldwide Leading Supplier and Manufacturer for Ball Bearings
One of our company’s goals is to fulfill our customers’ needs regarding their demand for specialized ball bearings. 
That is why we offer customized and individually manufactured ball bearing solutions alongside our many standard 
solutions. We design and manufacture the perfect ball bearing for our customers’ most specific applications, even 
for use under extreme conditions. 

Facts and Figures 
Based in five countries and serving customers on five continents – over the past 80 years, GRW has evolved into a 
true global player. We develop specialized, high-precision ball bearings and solutions for a wide range of business 
partners across several industries. Our sustainable company growth is reflected in the following facts and figures:

GRW: 全球领先的定制球轴承专家
我们公司的目标之一是满足客户对定制球轴承的需求。因此，除了丰富的标准解决方案外，我们还提供定制化和单独生产
的球轴承解决方案。我们为客户最具体的应用设计和制造完美的球轴承，即使在极端条件下也是如此。

事实和数据
80 年来，GRW 已发展成为真正的全球参与者。公司在五个国家/地区设有办事处，客户遍布五大洲。 我们为不同行业的
业务合作伙伴们研发专业、高精度球轴承并制定解决方案。 公司的可持续增长体现在下列事实与数据：

产品：
除标准产品线外，我们还提供数百万种不同的产品，产品数量从十到百万件。 我们根据客户的具体要求创造全新球轴承解
决方案。

地址：
公司总部位于德国，生产工厂位于德国和捷克共和国。

销售和分销网络：
GRW销售网络遍布全球。除了德国和英国以外，我们还在美国和新加坡设有销售办事处。

员工：
近 600 名员工参与特殊轴承解决方案的生产制造，以实际行动践行 GRW 公司政策。 我们之所以能够生产创新的定制产
品，很大程度上得益于员工的经验、专业知识和最新技术。

Products:
Beyond our standard product lines, our company offers millions of possible product variants manufactured in batches 
ranging from ten to one million pieces. We create new ball bearing solutions inspired by the clients specific interests.

Locations: 
German headquarters and European production sites in Germany and the Czech Republic

Sales & distribution: 
GRW sales managers are located all around the globe. In addition to Germany and the UK, we have offices in the 
United States and Singapore.

Staff:
About 600 employees manufacture our special bearing solutions and hence implement the company policy of GRW. 
In order to produce our custom-made innovations, we rely on their experience, their know-how combined with the 
latest technology.
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